
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

PROTOKÓŁ NR V/2024 
 

z sesji Rady Miejskiej w Policach                                                                 

w dniu 29 sierpnia 2024 roku 

 

 

 

 

 

 
- stan radnych Rady Miejskiej w Policach        - 21 

 

 

- obecnych na sesji zgodnie z listą obecności  

  stanowiącą załącznik nr 3 do protokołu               - 21 
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PRZEBIEG OBRAD 
 

 

Pkt - 1 - Otwarcie sesji Rady Miejskiej 
 
Przewodniczący Rady A. Echaust o godz. 9.02 otworzył obrady V Sesji Rady 

Miejskiej w Policach. Przewodniczący A. Echaust powitał Burmistrza Polic 

Pana K. Kowalewskiego, jego zastępców Panna G. Ufniarza i Panią M. 

Sosnowską, Sekretarz Gminy Panią A. Lemańska, Państwa Radnych, Prezesów 

spółek, Dyrektorów, Kierowników Gminnych Spółek oraz jednostek 

organizacyjnych, przedstawicieli Rad Osiedli  i Rad Sołeckich,  

 Następnie poprosił o sprawdzenie quorum. 

 Obecność potwierdziło 21 radnych.  

 

Pkt -2 - Przedstawienie porządku obrad 

 
Przewodniczący Rady A. Echaust złożył wniosek formalny o zmianę porządku 

obrad i przedstawił złożoną przez Burmistrza prośbę o dołączenie do porządku 

obrad projektu uchwały dotyczącej wieloletniej prognozy finansowej  

                                       Porządek obrad po zmianie stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu. 
 

Przewodniczący Rady A. Echaust zarządził głosowanie w sprawie 

wprowadzenia w punkcie 7 projektu uchwały dotyczącej wieloletniej prognozy 

finansowej Wynik głosowania przedstawia się następująco: 

 

za – 21  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 0 radnych 

 

W głosowaniu wzięło udział 21  radnych. Osoby obejmujące mandaty radnych 

nie brały udziału w głosowaniu. Wygenerowany imienny wydruk głosowania 

stanowi załącznik nr 5. 

Wniosek został przez Radę przyjęty. 

Punkt został wprowadzony do porządku obrad.  

 

 

Przewodniczący Rady A. Echaust odczytał nowy porządek obrad, który 

przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum  
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2. Przedstawienie porządku obrad 

3. Rozpatrzenie uwag do protokołu z IV sesji Rady Miejskiej w Policach w dniu 

24 czerwca 2024 roku 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza 

5. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy 

Police 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Police na rok 2024 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Police 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Polickiego na budowę budynku z mieszkaniami 

chronionymi dla podopiecznych PSONI Koło w Policach 

9. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Centrum Usług Społecznych  

w Policach 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli Rady Miejskiej  

w Policach do Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Policach 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji 

Rewizyjnej i zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Policach 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Policach i zmiany uchwały w sprawie 

powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Policach 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Budżetu 

i Finansów Gminnych Rady Miejskiej w Policach i zmiany uchwały w sprawie 

powołania Komisji Budżetu i Finansów Gminnych Rady Miejskiej w Policach 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji 

Infrastruktury Komunalnej, Rozwoju i Ekologii Rady Miejskiej w Policach  

i zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Infrastruktury Komunalnej, 

Rozwoju i Ekologii Rady Miejskiej w Policach 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji 

Oświaty, Kultury i Sportu Rady Miejskiej w Policach i zmiany uchwały  

w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Miejskiej  

w Policach 
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16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji 

Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego Rady Miejskiej w 

Policach i zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Zdrowia, Spraw 

Społecznych i Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Policach 

17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza 

Polic 

18. Interpelacje i zapytania radnych 

19. Wolne wnioski 

20. Zamknięcie obrad 

Przewodniczący Rady A. Echaust zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia 

zmienionego porządku obrad, które przedstawia się następująco: 

 

za – 21  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 0 radnych 

 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. Wygenerowany imienny wydruk 

głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Nowy porządek obrad został przyjęty przez Radę. 

 

Przewodniczący A. Echaust złożył życzenia z okazji święta Straży Miejskiej 

pracownikom straży. 

 

Pkt - 3 -  Rozpatrzenie uwag do protokołu z IV sesji Rady 

Miejskiej w Policach w dniu 24 czerwca 2024 roku 
 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu, wobec czego protokół został przyjęty. 

 

 

Pkt - 4 -  Sprawozdanie z pracy Burmistrza 

Sprawozdanie z pracy Burmistrza Polic za okres od IV sesji Rady Miejskiej       

w dniu 24 czerwca 2024 r. do dnia 28 sierpnia 2024 r. przedstawił Burmistrz 

Polic K. Kowalewski 

Sprawozdanie z pracy Burmistrza stanowi  

załącznik nr 7  do protokołu 
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Przewodniczący otworzył dyskusję w tym temacie. 

Jako pierwszy głos zabrał głos radny T. Tokarczyk, który zapytał o wielostronne 

porozumienie dotyczące terenów portowych. Odpowiedzi udzielił Burmistrz 

Polic K. Kowalewski który wyjaśnił, że porozumienie  jest deklaratywne, 

szukamy obszarów współpracy i wspólnych rozwiązań dla dobra Gminy Police 

w obszarach poszukiwania inwestorów na terenach gminnych. Liczymy, że ta 

współpraca przyniesie wielostronne korzyści. Co do platformy Urzędu 

Marszałkowskiego promującej tereny pod inwestycje w woj. 

zachodniopomorskim, to nasze tereny są zamieszczone na niej, uważamy że 

teren jest bardzo atrakcyjny i w niedługim czasie aktywność gospodarcza w tym 

obszarze znacząco wzrośnie. Kolejno głos zabrała radna E. Ignaczak, która 

dopytała o ile wydłuży się trasa obwodnicy oraz o prolongatę podatku od Grupy 

Azoty SA. Odpowiedział Burmistrz Polic K. Kowalewski prolongata dotyczy 

jednego miesiąca  jeśli chodzi o Polyolefins i dwa miesiące prolongaty jeśli 

chodzi o Zakłady Chemiczne, co oczywiście będzie zapłacone przy kolejnych 

transzach podatkowych z wyrównaniem. Jeśli chodzi o kwoty to są to 3900 000 

zł  i 3 200 000 zł. Jeśli chodzi o obwodnicę Polic, trudno to określić na tym 

etapie jednak można założyć, że jest to 200-400 metrów. Nie jest to jednak 

precyzyjna informacja. Pytanie o obwodnicę w kwestii uzgodnienia szczegółów 

zadał również Przewodniczący Rady A. Echaust. Burmistrz Polic odpowiedział, 

że wszystkie uzgodnienia, zatwierdzenia i pozwolenia powinny mieć swój finisz 

w drugiej połowie 2025 roku, po uzyskaniu wszystkich wymogów formalnych. 

Następnie o głos poprosiła radna Żaneta Ostrowska, która podniosła temat 

komunalnych mieszkań bez toalet oraz niezbędnych nakładów finansowych, 

które trzeba na nie przeznaczyć. Burmistrz Polic w odpowiedzi wyjaśnił, że 

Police chcą pozyskać duże fundusze na postawienie nowych budynków po to by 

odnowić zasoby mieszkaniowe w Policach i nie finansować nierentownych 

budynków. W dalszej części dyskusji głos zabrał radny W. Gaweł, który 

zaapelował o podjęcie działań w sprawie trudnej sytuacji rzeki Łarpii. Burmistrz 

Polic K. Kowalewski, wyjaśnił, że problemy rzeki Łarpii są mu znane i że nie 

lekceważy ich, są prowadzone działania które pozwolą pozyskać środki 

zewnętrzne na pogłębienie, odbudowę wałów, regenerację i dobrostan rybny  

i roślinny. Tak kosztowne działania nie  są możliwe do sfinansowania z budżetu 

gminy w krótkim czasie. Przewodniczący Rady Miejskiej A. Echaust udzielił 

głosu kolejnej osobie, radnej A. Molendzie, która dopytywała o drogę 

dojazdową, czy w nowej wersji obwodnicy mieszkańcy osiedla „Leśna Polana” 

zostali wykluczeni z dojazdu do tej szybkiej drogi? Burmistrz Polic 

odpowiedział, że z uwagi na charakter drogi nie będzie wielu punktów 

wjazdowych, jednak dla mieszkańców tej okolicy będzie węzeł w Siedlicach. 

O głos poprosił również radny A. Rogowski. Zapytał o możliwość odciążenia 

przejazdu kolejowego w Policach przy ul. Grunwaldzkiej z natężenia ruchu 

drogowego przy spodziewanej rozbudowie portu oraz budowy torów do 

przewozów towarowych, warto pomyśleć o dodatkowym ciągu 
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komunikacyjnym, drugie pytanie dotyczy terminu otwarcia Miejskiego Ośrodka 

Kultury. Ponownie zabrał głos Burmistrz Polic K. Kowalewski, który wyjaśnił, 

że w obecnej sytuacji będzie trudno choćby o miejsce na dodatkową nitkę 

komunikacyjną natomiast poinformował  o planach zakładów w zakresie 

budowy kolejowego obejścia Polic. W Miejskim Ośrodku Kultury prace 

dobiegły końca, czekamy na odbiory techniczne. Mamy nadzieję, że w 

listopadzie będzie można organizować już pierwsze wydarzenia kulturalne. 

Na koniec głos zabrał Przewodniczący Rady A. Echaust. 

 

 

Pkt – 5 -  Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu 

Opieki nad Zabytkami Gminy Police 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy 

Police przedstawił pracownik wydziału Systemu Informacji Przestrzennej Pan 

A. Haba. Po zakończeniu sesji sprawozdanie zostało przekazane drogą 

elektroniczną Radnym Rady miejskiej w Policach. 

 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy 

Police  stanowi załącznik nr 8  do protokołu 
 

Przewodniczący Rady A. Echaust otworzył dyskusję w temacie sprawozdania. 

 

Głos zabrała radna E. Ignaczak, następnie radny W. Gaweł, a także Zastępca 

Burmistrza G. Ufniarz, następnie o głos poprosiła radna M. Siemianowska. 

Dyskusję podsumował p. A. Haba. 

 

Pkt - 6 - Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu 

Gminy Police na rok 2024 po autopoprawce 

 

Wprowadzenie przedstawiła Pani M. Wawrejko-Tomanek- Zastępca 

Dyrektora Wydziału Finansowo-Budżetowego.   

Przewodniczący Rady A. Echaust otworzył dyskusję w tym temacie. 

Radni nie zgłosili uwag do uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Gminnych radny I. Todorski  
przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie powyższej uchwały. Wszyscy 

członkowie komisji byli” za”. 
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Przewodniczący Rady A. Echaust odczytał treść uchwały, a następnie 

zarządził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 21  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 0 radnych 

 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. Uchwała została przyjęta przez Radę. 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu. 

 

                   Uchwała Nr V/26/2024 stanowi  

           załącznik nr 10  do protokołu 

 

Pkt - 7 -  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Police 

 

Wprowadzenie przedstawiła Pani M. Wawrejko-Tomanek- Zastępca 

Dyrektora Wydziału Finansowo-Budżetowego  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Gminnych radny I. Todorski  
przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie powyższej uchwały. Wszyscy 

członkowie komisji byli” za”. 

Przewodniczący Rady A. Echaust otworzył dyskusję w tym temacie. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały 

Przewodniczący Rady A. Echaust odczytał treść uchwały, a następnie 

zarządził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 21  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 0 radnych 

 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie 

przez Radę. 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu. 
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                                                                          Uchwała Nr V/27/2024 stanowi  

            załącznik nr 12  do protokołu 

 

Pkt - 8 - Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Polickiego na budowę 

budynku z mieszkaniami chronionymi dla podopiecznych PSONI 

Koło w Policach 

Wprowadzenie do projektu uchwały przedstawiła Sekretarz Urzędu  

A. Lemańska. 

Przewodniczący Rady A. Echaust otworzył dyskusję w tym temacie. 

Pytanie zadał radny W Dudek pytając o całkowity koszt inwestycji. Odpowiedzi 

udzieliła Sekretarz A. Lemańska. 

Głos zabrał również Burmistrz K. Kowalewski. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Gminnych radny I. Todorski 
przedstawił opinię Komisji w sprawie powyższej uchwały. Wszyscy członkowie 

Komisji byli „za” przyjęciem uchwały. 

Przewodniczący Rady A. Echaust odczytał treść uchwały, a następnie 

zarządził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 21  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 0 radnych 

 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie 

przez Radę. 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 13 do 

protokołu. 

 

                                                                          Uchwała Nr V/28/2024 stanowi  

            załącznik nr 14  do protokołu 

 

Przewodniczący zarządził 10 minutową przerwę 

O godz. 11:05 Przewodniczący Rady Miejskiej wznowił obrady i zarządził 

quorum. 
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Pkt - 9 -  Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Centrum Usług 

Społecznych w Policach  

 

Wprowadzenie do projektu uchwały przedstawiła Dyrektor Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Policach Pani Marta Tokarski. 

Przewodniczący Rady A. Echaust otworzył dyskusję w tym temacie. 

Głos zabrała radna E. Ignaczak, następnie radna Ż. Ostrowska. Na pytania 

odpowiedziała Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Policach Pani Marta 

Tokarski. W dalszej części dyskusji głos zabrał radny A. Smoliński. Ponownie 

głos zabrała ponownie Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Policach Pani 

Marta Tokarski. Na koniec głos i swoje pytania przedstawił Przewodniczący 

Rady A. Echaust, a pani Dyrektor udzieliła odpowiedzi na zadane pytania. 

Na koniec dyskusji glos zabrała radna Ż. Ostrowska.  

Przewodniczący Komisji Zdrowia Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego A. Smoliński  przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

powyższej uchwały. Wszyscy członkowie komisji byli” za”. 

Przewodniczący Rady A. Echaust odczytał treść uchwały, a następnie 

zarządził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 21  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 0 radnych 

 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie 

przez Radę. 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 15 do 

protokołu. 

 

                                                                          Uchwała Nr V/ 29/2024 stanowi  

            załącznik nr 16  do protokołu 

 

Pkt - 10 - Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli 

Rady Miejskiej w Policach do Gminnej Rady Działalności 

Pożytku Publicznego w Policach 
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Wprowadzenie do projektu uchwały przedstawiła Sekretarz Urzędu A. 

Lemańska.  

Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów do Gminnej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego. 

Radna J. Molenda zgłosiła radną E. A. Andruszko. Pani  radna E.A. Andruszko 

wyraziła zgodę. Radna Ż. Ostrowska zaproponowała radną K. Mazurkiewicz,  

a radna K. Mazurkiewicz wyraziła zgodę.  

Radny S. Łabuz zaproponował radną J. Molendę, a radna J. Molenda wyraziła 

zgodę. 

Przewodniczący odczytał zgłoszone osoby. 

Przewodniczący Rady A. Echaust odczytał treść uchwały, a następnie 

zarządził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 21  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 0 radnych 

 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie 

przez Radę. 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 17 do 

protokołu. 

 

                                                                          Uchwała Nr V/30/2024 stanowi  

            załącznik nr 18  do protokołu 

 

Pkt - 11 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składzie 

osobowym Komisji Rewizyjnej i zmiany uchwały w sprawie 

powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Policach 

W związku ze zmianami personalnymi w składzie Rady Przewodniczący Rady 

Miejskiej A. Echaust poinformował o konieczności zmian w komisjach. 

W pracy z Komisji Rewizyjnej zrezygnowali radny K. Kubistal i I. Todorski. 

Radny A. Smoliński zgłosił do komisji radnego A. Jaremę, a radny A. Jarema 

wyraził zgodę. Radny K. Kubistal zgłosił do komisji radnego W. Dudka, a radny 

W. Dudek wyraził zgodę. Radna K. Mazurkiewicz w imieniu klubu „Nasze 

Police” zgłosiła do komisji radną Ż. Ostrowską a radna Ż. Ostrowska wyraziła 

zgodę. O głos poprosił radny W. Diakun zapytał o powody zmian 
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poszczególnych osób. Przewodniczący Rady A. Echaust oraz Radny A. 

Smoliński udzielił odpowiedzi radnemu W. Diakunowi.  

Przewodniczący Rady A. Echaust odczytał treść uchwały, a następnie 

zarządził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 21  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 0 radnych 

 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie 

przez Radę. 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 19 do 

protokołu. 

 

                                                                          Uchwała Nr V/31/2024 stanowi  

            załącznik nr 20  do protokołu 

Radna E. Ignaczak poprosiła o odczytywanie całej uchwały. 

Pkt - 12 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składzie 

osobowym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej  

w Policach i zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Policach 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Echaust poinformował, że z pracy  

w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji nie zrezygnował żaden radny.  

Radna K. Mazurkiewicz w imieniu klubu „Nasze Police” zgłosiła do komisji 

radną Ż. Ostrowską a radna Ż. Ostrowska wyraziła zgodę. 

 Przewodniczący Rady A. Echaust odczytał treść uchwały, a następnie 

zarządził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 21  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 0 radnych 

 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie 

przez Radę. 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 21 do 

protokołu. 
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                                                                          Uchwała Nr V/32/2024 stanowi  

            załącznik nr 22  do protokołu 

 

Pkt – 13 – Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składzie 

osobowym Komisji Budżetu i Finansów Gminnych Rady 

Miejskiej w Policach i zmiany uchwały w sprawie powołania 

Komisji Budżetu i Finansów Gminnych Rady Miejskiej  

w Policach 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Echaust poinformował, że z pracy  

w Komisji Budżetu i Finansów Gminnych nie zrezygnował żaden radny.  

 

Radny I. Todorski zaproponował do pracy w Komisji radnego W. Gawła,  

a radny W. Gaweł wyraził zgodę. 

Przewodniczący Rady A. Echaust odczytał treść uchwały, a następnie 

zarządził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 21  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 0 radnych 

 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie 

przez Radę. 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 23 do 

protokołu. 

 

                                                                          Uchwała Nr V/33/2024 stanowi  

            załącznik nr 24  do protokołu 

 

 

Pkt – 14 – Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składzie 

osobowym Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rozwoju  

i Ekologii Rady Miejskiej w Policach i zmiany uchwały  

w sprawie powołania Komisji Infrastruktury Komunalnej, 

Rozwoju i Ekologii Rady Miejskiej w Policach 
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Przewodniczący Rady Miejskiej A. Echaust poinformował, że z pracy  

w Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rozwoju i Ekologii nie zrezygnował 

żaden radny. 

Radna K. Mazurkiewicz zgłosiła do komisji radną Ż. Ostrowską oraz radną E. 

Andruszko, obie radne wyraziły zgodę. 

Przewodniczący Rady A. Echaust odczytał treść uchwały, a następnie 

zarządził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 21  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 0 radnych 

 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie 

przez Radę. 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 25 do 

protokołu. 

 

                                                                          Uchwała Nr V/34/2024 stanowi  

            załącznik nr 26 do protokołu 

 

Pkt – 15 – Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składzie 

osobowym Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady 

Miejskiej w Policach i zmiany uchwały w sprawie 

powołania Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady 

Miejskiej w Policach 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Echaust poinformował, że w  pracy  

z Komisji Oświaty, Kultury i Sportu zrezygnowali radna E. Wasikowska , radny 

I. Todorski. 

Radny A. Smoliński zgłosił radną E. Andruszko oraz radnego A. Jaremę. 

Radni wyrazili zgodę. 

Radny W. Gaweł zgłosił siebie do Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 

Na końcu dyskusji zgłosił się radny A. Smoliński, który zrezygnował z pracy  

w Komisji. 
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Przewodniczący Rady A. Echaust odczytał treść uchwały, a następnie 

zarządził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 21  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 0 radnych 

 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie 

przez Radę. 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 27 do 

protokołu. 

 

                                                                          Uchwała Nr V/35/2024 stanowi  

            załącznik nr 28 do protokołu 

 

Pkt – 16 –Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składzie 

osobowym Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych  

i Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Policach  

i zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Zdrowia, 

Spraw Społecznych i Porządku Publicznego Rady 

Miejskiej w Policach 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Echaust poinformował, że w  pracy  

z Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego zrezygnował 

radny S. Łabuz i radny K. Kubistal. 

Radny A. Smoliński zgłosił radną E. Andruszko do pracy w komisji, a radna E. 

Andruszko wyraziła zgodę. Radny K. Kubistal zgłosił radnego W. Dudka  

a radny W. Dudek zgodził się. 

Przewodniczący Rady A. Echaust odczytał treść uchwały, a następnie 

zarządził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 21  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 0 radnych 

 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie 

przez Radę. 
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Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 29 do 

protokołu. 

 

                                                                          Uchwała Nr V/36/2024 stanowi  

            załącznik nr 30  do protokołu 

 

Pkt – 17 – Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 

na działalność Burmistrza Polic 

Wprowadzenie do uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Pan M. Michalak. 

Otwieram dyskusję w tym temacie. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady A. Echaust odczytał treść uchwały, a następnie 

zarządził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 21  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 0 radnych 

 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie 

przez Radę. 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 31 do 

protokołu. 

 

                                                                          Uchwała Nr V/ /2024 stanowi  

            załącznik nr 32  do protokołu 

 

Pkt -18 – Interpelacje  

Przewodniczący otworzył dyskusję w temacie: 

Jako pierwszy o głos poprosił radny A. Rogowski który zgłosił szereg 

interpelacji w następujących sprawach:  

 wprowadzenia „Strefy zamieszkania” na obszarze obejmującym drogę ul. 

Bursztynowej 
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kopia interpelacji stanowi załącznik nr 33  do protokołu 

 

 Likwidacji zarośli wzdłuż ciągu komunikacyjnego ul. Rurowej na 

odcinku od ul. Roweckiego do ul. Tanowskiej 

kopia interpelacji stanowi załącznik nr 34 do protokołu 

 Wymianą nawierzchni ciągu komunikacyjno-pieszego na ul. Piłsudskiego 

od ul. Wyszyńskiego do ul. Tanowskiej 

kopia interpelacji stanowi załącznik nr 35 do protokołu 

 Udzielenia informacji w temacie rozbudowy cmentarza komunalnego w 

Policach i budowy miejsc parkingowych oraz ciągów komunikacyjnych 

umożlwiających dojście do cmentarza od ul. Piłsudskiego 

kopia interpelacji stanowi załącznik nr 36 do protokołu 

 Podjęcia natychmiastowych działań związanych z naprawą ulicy 

Wiśniowej 

kopia interpelacji stanowi załącznik nr 37 do protokołu 

 

 Rozeznanie tematu parkujących autobusów i samochodów ciężarowych  

przy garażach n przy ul. Okulickiego /Wyszyńskiego 

 

 kopia interpelacji stanowi załącznik nr 38 do protokołu 

 

 Udzielenia informacji w temacie realizacji prac wraz ze szczegółowym 

planem prowadzenia modernizacji ul. Nadbrzeżnej 

                                   kopia interpelacji stanowi załącznik nr 39 do protokołu 

Kolejną osobą, która złożyła interpelacje była radna M. Siemianowska  

poruszająca w swoich interpelacjach następujące sprawy: 

 W sprawie niewłaściwego stanu pobocza przy ul. Dworcowej wzdłuż 

drogi nr 114 w dzielnicy Jasienica  

 

kopia interpelacji stanowi załącznik nr 40 do protokołu 

 

 W sprawie problemów z parkowaniem i zatorami drogowymi na ul. 

Zielonej w dzielnicy Jasienica 
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                   kopia interpelacji stanowi załącznik nr 41 do protokołu 

 

 W sprawie niepełnej odpowiedzi na interpelację w sprawie braku miejsc 

do parkowania przy ul. Rycerskiej 

 

kopia interpelacji stanowi załącznik nr 42 do protokołu 

 

Następnie głos zabrała radna Ż. Ostrowska i zgłosiła interpelacje w 

następujących tematach: 

 

 Zabezpieczenia wejścia do wózkowni w bloku przy ul. Piłsudskiego 8 w 

Policach 

kopia interpelacji stanowi załącznik nr 43 do protokołu 

 

 Prośba mieszkańców ul. Starzyńskiego 6 o zabezpieczenie środków na 

remont klatki schodowej  

 

                      kopia interpelacji stanowi załącznik nr 44 do protokołu 

 

 Zabezpieczenie środków na wyodrębnienie łazienek z toaletami w 

budynku przy ul. Mireckiego 

 

kopia interpelacji stanowi załącznik nr 45 do protokołu 

 

Radny I. Todorski złożył interpelacje następującej materii: 

 

 Poprawienie bezpieczeństwa na placu zabaw  w Wieńkowie 

 

kopia interpelacji stanowi załącznik nr 46 do protokołu 

 

 Doprowadzenie wody do wiaty w Wieńkowie 

 

kopia interpelacji stanowi załącznik nr 47  do protokołu 

 

 Podbitki dachu świetlicy w Dębostrowie 

 

kopia interpelacji stanowi załącznik nr 48 do protokołu 

 

 Montażu  piaskownicy na placu zabaw w Dębostrowie 

 

kopia interpelacji stanowi załącznik nr 49 do protokołu 
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 Cięcia sanitarnego drzewa na ul. Nad Potokiem w Pilchowie 

 

kopia interpelacji stanowi załącznik nr 50 do protokołu 

 

 Prośba o zajęcie się sprawą uszkodzonej studzienki w Trzeszczynie 

 

kopia interpelacji stanowi załącznik nr 51  do protokołu 

 

Kolejno Przewodniczący głosu udzielił W. Dudkowi, który zapytała o  

uruchomienie wypożyczalni sprzętu pływającego  przy promenadzie nad 

Łarpią. 

 

Następnie głos zabrała radna E. Ignaczak w sprawie samochodów komisu 

samochodowego parkujących na parkingu dla mieszkańców ulicy 

Piaskowej  i zajmujących miejsca, oraz sprawę komisu samochodowego 

który powstał na ul. Piłsudskiego vis a vis przystanku końcowego, czy 

jest to teren prywatny, czy gminny? Dugą sprawą jest prośba w imieniu 

Klubu Koalicji Obywatelskiej o jak najszybsze przygotowanie 

inwentaryzacji potrzeb infrastruktury sportowej. Chodzi o boiska szkolne, 

gminne i orliki. Chodzi o obiekty, które można zmodernizować ze 

środków ministerialnych.  

Następnie o głos poprosiła radna J. Molenda w następujących sprawach: 

 

 Przywrócenie sprawności monitoringu miejskiego 

 

kopia interpelacji stanowi załącznik nr 52 do protokołu 

 

 O cykliczne organizowanie Jarmarku Bożonarodzeniowego 

 

kopia interpelacji stanowi załącznik nr 53  do protokołu 

 

 Doprowadzenie do świetlicy wiejskiej  przyłącza internetowego w Tatyni 

 

kopia interpelacji stanowi załącznik nr  54 do protokołu 

 

 Prośba o stworzenie odpowiedniego miejsca pamięci z możliwością 

zgromadzeń ku uczczenia i uhonorowania ważnych postaci i ważnych 

wydarzeń historycznych 

 

kopia interpelacji stanowi załącznik nr 55 do protokołu 
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Następnie głos zabrała radna K. Mazurkiewicz i przedstawiła następujące 

problemy: 

 Prośba o uporządkowanie ulicznych koszy na śmieci  

kopia interpelacji stanowi załącznik nr  56 do protokołu 

 Proszę o interwencję w sprawie metalowych pojemników na odzież 

używaną 

kopia interpelacji stanowi załącznik nr 57  do protokołu 

 O sprawdzenie możliwości  utworzenie w punkcie PSZOK galerii 

„Przydasie” 

 

kopia interpelacji stanowi załącznik nr 58  do protokołu 

 

 Proszę o wyrażenie zgody na utworzenie klombu z nasadzonymi 

roślinami i kwiatami wieloletnimi  

 

kopia interpelacji stanowi załącznik nr 59  do protokołu 

 

W dalszej części dyskusji nad interpelacjami głos zabrał radny  A. 

Smoliński zgłaszając następujące tematy: 

 

 O tabliczkę znaczącą ulice Szkolną i Sikorskiego 

 

                            kopia interpelacji stanowi załącznik nr 60  do protokołu 

 

 Prośba o cięcie sanitarne drzew w szkole w Tanowie 

 

      kopia interpelacji stanowi załącznik nr 61  do protokołu 

 

 Prośba o uporządkowanie i nasadzenia na rondzie w Tanowie 

 

kopia interpelacji stanowi załącznik nr 62  do protokołu 

 

 Prośba o przeprowadzenia procedury nadania imienia rondu przy ul. 

Szczecińskiej i Wkrzańskiej w Tanowie, która dopuszczałaby głos 

mieszkańców w tym temacie 

kopia interpelacji stanowi załącznik nr 63  do protokołu 
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 Proszę o uporządkowanie i uaktualnienie rozkładów jazdy Linii 

Samorządowej oraz prawidłowe oznakowanie przystanków 

 

kopia interpelacji stanowi załącznik nr 64  do protokołu 

 

 Proszę o zwiększenie ilości połączeń porannych  linii 103 w kierunku 

Szczecina i w kierunku Polic oraz dodania minimum 2 połączeń linii 

nocnej, 103 lub innej 

                kopia interpelacji stanowi załącznik nr 65  do protokołu 

 

 

Kolejno głos zabrał radny W. Bubiłek który poruszył następujące sprawy: 

 

 Prośba o wymianę pieca w „Stowarzyszeniu Ostoja” 

 

 kopia interpelacji stanowi załącznik nr 66  do protokołu 

 

 

 Prośba o naprawę chodnika przy ul. Wojska Polskiego 

 

kopia interpelacji stanowi załącznik nr 67  do protokołu 

 

 

 Zapytanie o możliwość oczyszczenia linii brzegowej Odry przy tzw. 

„plaży polickiej” 

 

kopia interpelacji stanowi załącznik nr 68  do protokołu 

 

Z kolei jako następny  głos zabrał radny Marcin Michalak, który zapytał o 

nieobecność przedstawicieli Powiatu Polickiego przy okazji 

procedowania projektu uchwały  dotyczącej spraw powiatu 

 

Następnie radny S. Łabuz przedstawił interpelację: 

 

 w sprawie usunięcia drzewa klonu przy ul. Bankowej,  który niszczy 

nawierzchnię i rury kanalizacyjne i stwarza zagrożenie dla mieszkańców. 

 

kopia interpelacji stanowi załącznik nr 69  do protokołu 
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Przewodniczący udzielił głosy radnemu W. Gawłowi. 

 

 Interpelacja w sprawie Galerii Historycznej w MOK-u- 

która nie została złożona na piśmie 

 

 Wniosek o nie zmienianie terminu sesji na przyszłość-  

który nie został złożony na piśmie 

 

 Wniosek o utworzenia kalendarza imprez w gminie Police 

dostępnego dla mieszkańców- który nie został złożony na piśmie 

 

Radny A. Rogowski sprostował wcześniejszą wypowiedź. 

Na zakończenie w kwestii ulicy Bursztynowej i mandatów  wypowiedział 

się Burmistrz K. Kowalewski, następnie głos zabrała radna J. Molenda  

i Zastępca Burmistrza G. Ufniarz oraz radny A. Rogowski. 

               

 

Pkt -19 – Wolne wnioski 

Wnioski  zostały przedstawione w pkt.18. 

 

Pkt – 20 - Zamknięcie obrad 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Policach A. Echaust podziękował za 

udział w obradach i o godz. 13:06  ogłosił zamknięcie V sesji Rady Miejskiej   

w Policach. 

 

 
Protokołowała: 
Żaneta Onyszkiewicz-Filipczak     

                                              Przewodniczący Rady 

 

                     Artur Echaust 

 

              

 

 

         
 


